

United Nations

Nations Unies

**ECONOMIC
AND
SOCIAL COUNCIL**

**CONSEIL
ECONOMIQUE
ET SOCIAL**

UNRESTRICTED

E/HR/32

7 January 1947

ORIGINAL: ENGLISH-
FRENCH

COMMISSION ON HUMAN RIGHTS

CHANGE OF DOCUMENT SERIES SYMBOL

In accordance with paragraphs 3 and 12 of memorandum E/INF/1/Rev.1, effective 1 January 1947, document series symbol E/HR/ will be replaced by series symbol E/CN.4/ , and summary records of meetings of the Commission will be distinguished from its other documents by affixing a secondary symbol corresponding in number with each meeting number: E/CN.4/SR.1, E/CN.4/SR.2, E/CN.4/SR.3, etc. The present document (E/HR/32) is the last under the E/HR/ symbol.

COMMISSION DES DROITS DE L'HOMME

MODIFICATION DE LA COTE DE SERIE DES DOCUMENTS

A compter du 1er janvier 1947, conformément aux paragraphes 3 et 12 du memorandum E/INF/1/Rev.1, la cote de série des documents E/HR/ sera remplacée par la cote de série E/CN.4/, et les comptes rendus des séances de la Commission, afin qu'on les distingue des autres documents de la Commission, porteront une cote secondaire avec un numéro d'ordre pour chaque séance : E/CN.4/SR.1, E/CN.4/SR.2, E/CN.4/SR.3, etc. Le présent document (E/HR/32) est le dernier à paraître sous la cote E/HR/.
